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verslag vergadering 
 

datum:  ............................ 5 april 2022 

uur:  .................................. 20u – 23u00 

locatie:  ............................ Dorpzicht 1 

aanwezig:  ............... Hilde Filliers, Koen Paredaens, Gaby Van Dyck, Ingrid Van Tillo, Jean Coen, Jan Van 

Riel, Linda Mulder, Monique De Temmerman, Lucienne Cavens, Paul Van Nylen, Josiane 

Frans, Bob Peeters, Olivier Rul, Erik Fuhlbrügge 

verontschuldigd:  ..... Nadine Bovyn, Sally Djiba, Rita Stevens, Ingrid Van Tillo, Frederika Houwelijckx, 

verslag door:  ........... Erik Fuhlbrügge  

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

Ok 

 

PUNT 2. MEDEDELIGEN VANUIT HET COLLEGE 

De noodhulp voor vluchtelingen in Crucea werd goedgekeurd.   

De gemeente inventariseert ivm de vluchtelingen alle mogelijke hulp en aanbod via plekvrij@zoersel.be. Er zijn 

collectieve plaatsen, onder andere in het vroegere politiecommissariaat en serviceflats.   

Intussen melden zich gastgezinnen, tolken, vrijwilligers, enz. aan.  We proberen alles te inventariseren en op 

elkaar af te stemmen.  Verder regelen we alles qua school, werk, NL les, administratief, enz. 

Misschien kunnen we vanuit de wereldraad eens een etentje organiseren voor alle vluchtelingen? 

 

PUNT 3. VARIA 

Josiane heeft een vorming van het 4de pijlersteunpunt gevolgd en is zo meer te weten gekomen over hoe bv 

fondsen in het zuiden zelf te vinden.   

Ria Etienne (https://www.togodebout.be/) komt van 19 mei tot 23 juni naar België.  Ze kan uitleg komen geven 

over het project en haar jarenlange ervaring in Togo op de wereldraad van 7 juni.  We beginnen dan ook uit-

zonderlijk om 19 uur. 

 

Koen vraagt zich af wanneer de inleefreis naar Bohicon zou doorgaan.  Erik zal dit tegen de volgende wereld-

raad bekijken. Voorlopig denken we hierbij aan voorjaar 2023. 

 

Linda vertelt ons dat er 8 klasjes zijn langs geweest voor de workshop in de Oxfam Wereldwinkel.  Alles is heel 

goed verlopen.  Het was een succes.  

 

Ingrid heeft een voorstel gemaakt voor een optreden op de braderij. 

Voor de ganse avond heen en weer te gaan met 3 djembeespelers vragen ze 450€.  De wereldraad gaat hier-

mee akkoord. 

 

mailto:plekvrij@zoersel.be
https://www.togodebout.be/
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Paul heeft een rapport gekregen wat er met de noodhulp van vorig jaar is gebeurt.  Er werden verschillende 

installaties geplaatst om met zonne-energie warm water te produceren voor het handen wassen.  811 mensen 

hadden hierdoor extra toegang tot sanitair.   

 

PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

PUNT 4.1 PARKPLEZIER 

Patrick kan ons een Togolese maaltijd aanbieden voor 22€ en 5 wereldhapjes voor 5€ per stuk.  20% van de 

opbrengst daarvan gaat naar de gekozen project van de wereldraad.   

 

PUNT 4.2 11.11.11 

Monique, Bob en Jean zijn naar de meeting van 11.11.11 geweest.   

Men is de ganse werking aan het herdenken.  Men wil voor 2022-2026 van 11.11.11 een sterk dynamische 

koepel maken met een sterke politieke impact. 

Men merkt dat het aantal 11.11.11 groepen en het aantal vrijwilligers daalt. 

Jongeren vinden geen aansluiting.  Daarom wil men een jongerenstrategie uitwerken die vooral online zal 

plaats vinden.   

Ze spreken van 3 keer per jaar een grotere Hero-campagne en 6 keer per jaar een kleinere Hub-campagne.   

Daarbij wil men werken met 4 jaarthema’s: klimaat, migratie, bedrijfsleven en mensenrechten en dit alles met 

een focus op internationale solidariteit.  

De presentatie kwam beetje warrig over met veel verschillende kleine en grote focuspunten het ganse jaar door 

ipv enkel rond 11november.   

Voorlopig houden we ons aan het plan zoals gewoonlijk en Erik neemt contact op met 11.11.11 voor verdere 

toelichting.  Hilde zal de scout van Zoersel contacteren omdat die aangaven iets extra te willen doen. 

     

PUNT 4.3 PAASMARKT 

Er zijn een 40-tal standen ingeschreven. 

De opbrengst gaat naar een publiek speeltoestel in Nessonveaux, een dorp in Wallonië dat we ondersteunen 

na de watersnood. 

 

PUNT 4.4 STEDENBAND 

De burgemeester van Bohicon heeft een brief gestuurd om de problemen van financiële transacties met de 

banken aan te kaarten. 

Beide gemeenten ondernemen stappen om meer uitleg te krijgen van de banken. 

 

PUNT 4.5 VOORJAARSPROJECT 

De lezing kan doorgaan en duurt een uur, waarna er ruimte is voor vragen. 

Het zal over Afghanistan, de taliban en het leven van vrouwen gaan. 

We zullen de bib vragen datums voor te stellen, aangezien we het daar laten doorgaan. 

 

VOLGENDE VERGADERING 

3 mei om 20 uur in zal Dorpszicht in de bib 

 

Op de agenda: 

1. Goedkeuring verslag 

2. Mededelingen uit het college 

3. Varia 

4. Werkgroepen 

4.1: Paasmarkt - evaluatie 

4.2: stedenband – 10 jaar stedenband – muurschildering - inleefreis 

4.3: Voorjaarsproject 

 


